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   3.17פרוטוקול ישיבת איגוד 
  חדר ישיבות  –  2017.9.5יום שלישי 

  
, מולי מלכא, מארק אייזנברג, ברוך שפירא, עדנה בוקשטיין, גל לוי, יחיעם סקיטל, רן-גל לב, עמי ברן: נוכחים

  .נילי אברמסקי, זהבה שמואלי, רוגל נחום, ברוך שפירא, שלמה ראובן, שמואל סונגו
  

  ק כהן'ז, מלך-איציק בן: אורחים
  

 2/17ל אישור פרוטוקו .1
  מאושר  2.17פרוטוקול 

 
  : ר האיגוד מר עמי ברן"י יו"פתיחה ע .2

  . סיכום מקוצר על תקופת כהונתינשלח לפני כמה ימים  -
  .עשיתי סקירה במכבי והפועל ומקווה שיהיה שיתוף פעולה בעתיד -
ז שהוא נתן ונמשיך "יר לכולם את הלוהעביר טיוטה ראשונית אעב, התחילה עבודה עם איציק בן מלך -

  .כמובן שזה יעבור לאישור הנהלה, לעבוד
  .סוכם על סכום כסף שהם יעבירו לאיגוד, סיכום עם אנשי המכבייה -
אגודות , הוא נמצא איתנו בעניין התשתיות, לאחר פגישה עם עופר בוסתן הסביר לי על מצוקת המזומנים -

  .רגע אין מענה על אליפות אירופה מקווה שייתן גיבויכ, מקווה שיעבירו כספים. ומאמנים
מבקש שהאיגוד לא ייקח אחריות על נושא הכספים מבחינתי שישראל תתבזה ושהכסף לא יצא : גל לוי

  .כ נהיה בגירעון"מהאיגוד ואח
, תוכנית תמורת הכנסה. בישיבה עם דודו מלכא וגילי לוסטיג ביקשו שנביא תוכנית ואנחנו בפנים: עמי
  .וכנית בטווח הכספיםהת

יש להתמקד כרגע רק באליפות ולא לעשות פרויקטים , האליפות בעוד חודש וחייבים לעשות הכל: מולי
  .אחרים

נצטרך . פ ואנחנו חייבים להמשיך ולהתקדם בתחרות ולא לפגוע במדינת ישראל"דודו נתן הבטחות בע: עמי
  .שוב לכנס את וועדת הכספים ולדון

דיברנו על כל מיני נושאים מקווה שהיה להם , הזורקים מתלוננים שאין תוכנית אימוןפגישה עם אתלטי  -
  .אמרו שיש להם טענות לוועדה המקצועית ואני לא מוכן להרחיב יותר. טוב לדבר איתי

אביבים ולא חיפאים או - מי שהגיעו אלה התל. לא יכול להיות שמתכנסים לישיבה לפני תחרות ליגה: ברוך
  .ש"ב

הייתה ליגת זורקים וגביע זורקים , וגם הייתי פעיל בוועדה המקצועיתים הייתי אחראי על הזורקים במשך שנ
בזריקות ואני נסעתי לשם בתור מאמן הזורקים של והמצב הדרדר השנה זה הפך להיות גרנד פרי נעורים 

  .ש"ב
  .ם הספרינטיםפנו אליי ג. אני נותן במה לכולם, הרעיון הוא לשבת עם כולם ולשמוע אותם: עמי

  .עברתי על התקציב ואני חושב שאנחנו בנסיגה: סונגו
  .מדוע לא קיבלנו את התקציב לפני: זהבה
  .מבקש לדעת גם כן: גל לוי
  .ואז נדע לאן אנחנו הולכים 2017לעומת  2016חסר לי התקציב של : סונגו

, ף לא היה ברור באותה תקופהענף מעוד 0בתקציב רשום  2017וב , אלף 700התכנון היה סביב  2016ב : ק'ז
  .2016הודיעו שרוצים תוכנית חדשה לענף מועדף בישיבה שהתקבלה בספטמבר 

  .0ובפועל ₪ אלף  940בהצעת התקציב בחודש נובמבר רשום 
לאגודות מחכים לתוכנית כוללת  1/3יש להפריש . מץ ענקמזה שהאגודות עשו מא 2.8מהטוטו יש : סונגו

  .כשלב ביניים
  .חודשים לא יהיה כסף וכך לא נוכל להתנהל 3לפני חצי שנה היה מליון וחצי ועכשיו פחות עוד 

  .ח ייתן ניתוח על כל מה שקורה"מבקש שהרו
  .בדיוק מה שאמר מולי כרגע אליפות אירופה ופעימה שנייה לאגודות: עמי

  .עוןח והוא זה שצריך להציג בפנינו כל רב"דוח כזה צריך לעבור דרך רו: סקיטל
 2016במהלך . קיבלתי את הדוח הכספי לפני שעה וחצי ואני מבין שהייתה יתרה של מליון מאתיים: מולי

  .אלף האיגוד יהיה בגירעון 750ההוצאות היו יותר גדולות מההכנסות ב 
  .התפקיד של בייטלר לתת מידע: סונגו
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  .עה שנדחה את הדיון לשבוע הבאמצי .הדיון לא יכול להתנהל אין לנו מידע על הדוחות הכספיים: זהבה
  .2014סיימנו בגירעון של מליון שקל מרזרבה של  2015ב : ק'ז

אלף ואז בביקורת של יואב ראו שיש הכנסה מליון שקל בפרויקט  350לפי הדוח סיימנו בעודף של  2016ב 
  .2015מקצוענות שבוצע ב 

גירעון  2016המשמעות במקום שיש ב . תצוגה חשבונאית 2016היינו צריכים להציג בהכנסות של  2015ב 
  .₪אלף  700זה יהיה  0שיהיה 

אלף  350סוף דצמבר לשלם עוד  300ה , אלף 400אלף מקדמה למלונות המצב נובע מזה שעם מנטרלים  400
  .₪אלף  300אילו לא הייתה מתקבלת ההחלטה להעביר את המיליון הכניס את הגרעון ל . ₪

מבחינה תקציבית  2016יתקבל ביחס ל  2017יתקבל עד סוף  2.8ם מוזמנים מצב האיגוד היום שייכנס תזרי
    .  עם כן או לא הבטחה של מינהל הספורט מליון נקבל מההתאחדות האירופאית לאליפות אירופה

  
  

  
  
  
  
  

  :ריכוז החלטות שהתקבלו
  
  מאושר – 2/17פרוטוקול. 
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 אורלי יובל: מהשר
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  תלטיקה בישראלר איגוד הא"יו – עמי ברן


